
علی حیدررضایی: 
الهامی روی بازیکن 

استقلال حساب 
کرده است

علی حیــدر رضایــی مربــی مــس 
رفســنجان درباره تساوی بیرون 
از خانــه مقابل هــوادار می گوید: 
»بــازی اول مــا بــود. بــا توجــه بــه 
اینکــه بازیکنــان تــازه فصــل 
ســخت بدنســازی را پشــت ســر 
گذاشــته اند، عملکــرد خوبــی 
داشــتیم. از آنهــا راضی هســتیم 
ولــی می توانســتیم برنــده بــازی 
باشــیم. 4-3 موقعیــت خیلــی 
خــوب از دســت دادیــم. ضمــن 
نه در دقیقــه  ینکــه متأســفا ا
70 بــا اخــراج شــهباززاده 10 
نفــره شــدیم و برنامه هــای مــا 
بــه هــم ریخــت. بــه رفســنجان 
آمده ایــم و تمرینــات را از امــروز 
پیگیــری می کنیــم. مطمئنــم بــا 
حضــور هــواداران بــازی جذابــی 
خواهد شــد. نســاجی تیم خیلی 
خوبــی اســت. امســال تغییــر و 
تحــولات زیــادی داشــته و مربی 
خیلــی خوبــی روی نیمکــت ایــن 
تیــم اســت. ســعی می کنیــم 
برنامه هــای ســرمربی را بــه 
خوبــی اجــرا کنیــم و ان شــاءالله 
بــا حمایــت هــواداران، دســت 
پــر از زمیــن خــارج شــویم.« 
رضایــی در خصــوص پیشــنهاد 
مــس رفســنجان بــرای جــذب 
منتظــر محمــد بازیکــن عراقــی 
اســتقلال بــه صــورت قرضــی 
ایــن طــور می گویــد: »بــا توجــه 
بــه درخواســت الهامی، باشــگاه 
اقــدام به جذب بازیکن می کند. 
قطعــاً برنامه ای روی این بازیکن 
دارد. حتمــاً ســرمربی تیم اعلام 
نیــاز کــرده کــه باشــگاه در حــال 
مذاکــره اســت. محمــد بازیکــن 
خوبــی اســت. دو طــرف درحــال 
مذاکره هســتند و اگــر بتوانیم او 
را جــذب کنیــم، می توانــد کمک 

خوبــی بــرای تیــم مــا باشــد.«

تأسیس باشگاه 
»پاس بزرگ تهران« 

غیرقانونی است
امیــن ناصــری معــاون حقوقــی 
شــرکت فرهنگــی ورزشــی پــاس 
تهــران در خصــوص تأســیس 
باشــگاه »پــاس بــزرگ تهــران« 
می گویــد: »نام و برند پاس متعلق 
به شــرکت فرهنگی ورزشــی پاس 
تهــران اســت و هیــچ شــخص یــا 
ارگانــی اجــازه اســتفاده از ایــن نام 
و برنــد را نــدارد. طبق قانــون تمام 
حــق و حقــوق مالــی و تجــاری ایــن 
برند برای شرکت فرهنگی ورزشی 
پــاس اســت و نمی توانیــم تیــم یــا 
باشــگاهی را بــا ایــن نــام در شــهر 
تهــران داشــته باشــیم. بــه هیــچ 
عنــوان امکان تأســیس و ثبت نام 
و برنــدی به عنوان »باشــگاه پاس 
بزرگ تهران« امکان پذیر نیســت. 
ایــن کار غیرقانونی اســت و هیأت 
فوتبــال تهــران هــم اجــازه ثبــت 
چنیــن برنــدی را در تهــران نــدارد. 
ایــن موضــوع مثــل ایــن می مانــد 
کــه باشــگاه های پرســپولیس یــا 
اســتقلال را در تهران داریم و چند 
بازیکــن ســابق این تیــم بخواهند 
یــک تیــم دیگــر بــا همــان نــام 
تشــکیل دهند و تنها یک پســوند 
بــه نــام آن برنــد اضافه کننــد. این 
اقــدام غیرقانونــی اســت و هیــچ 
شــخص و ســازمانی نمی توانــد 
مجــوز تشــکیل چنیــن تیمــی را 
بگیرد. پــاس قدمتــی 70 ســاله 
در ورزش ایــران دارد و هیچ کــس 
اجــازه اســتفاده غیرقانونــی از 
نــام و برنــد ایــن شــرکت را نــدارد. 
همان طــور کــه گفتم ایــن عزیزان 
اجــازه چنیــن کاری در تهــران 
ندارنــد، مگــر اینکــه بخواهنــد در 
شــهری خــارج از تهــران فعالیــت 
داشــته باشــند. مثــل تیــم فوتبال 
اســتقلال خوزســتان کــه در یــک 
اســتان و شــهر غیر از تهــران فعال 
اســت و هیــچ ربطــی بــه باشــگاه 

اســتقلال تهــران نــدارد.«
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عبدالکاظم طالقانی:

نمی گذاریم امتیاز نفت اهواز را به تاراج ببرند

عبدالکاظــم طالقانــی، رئیــس هیــأت فوتبــال خوزســتان دربــاره فــروش 
امتیاز تیم نفت اهواز می گوید: »از ســازمان لیگ مطلع شــدم، قرار اســت 
تیــم مناطــق نفت خیــز جنــوب )نفــت اهــواز( را از ایــن شــهر خــارج کننــد و 
بازی های این تیم در لیگ یک کشــور در گچســاران برگزار شــود که من هم 
عنــوان کــردم ایــن تیــم نامه خــروج از اســتان را نگرفتــه و متعلق به اســتان 

خوزســتان است.«

فرشید اسماعیلی

از فولاد شکایت کرد

هافبک جدید تیم فوتبال نساجی بابت  طلب فصل گذشته اش از باشگاه 
فولاد شــکایت کرد. فرشــید اســماعیلی، هافبک تیم فوتبال نساجی بابت 
عدم دریافت  طلب فصل گذشــته اش، از باشــگاه فولاد خوزستان شکایت 
کرد. اسماعیلی 45 درصد از مبلغ قرارداد فصل گذشته اش را از فولادی ها  
طلب دارد و پس از اینکه چندین  بار پیگیر این موضوع شــده و پاســخی از 

ســوی اهوازی ها نگرفته، اقدام به شــکایت از فولاد کرده اســت.

پیام نیازمند

رقم واقعی رضایت نامه اش چقدر است؟

دائمــی شــدن انتقال پیــام نیازمنــد از پورتیموننزه به ســپاهان از همان 
روز نخســت ابهامــات زیــادی به همراه داشــت. اصفهانی ها در واکنش 
بــه خبــر رضایت نامــه یــک میلیــون یورویــی انتقــال پیــام نیازمنــد از 
پورتیموننــزه، اســنادی منتشــر کــرد کــه نشــان دهنــده رقــم ۲5۰ هــزار 
یورویــی ایــن انتقــال بــود امــا اخیــراً دوبــاره شــائبه ای درباره رقــم نهایی 

ایــن انتقــال بــه وجــود آمده اســت.

در آینه لیگ
فوتبال ایران دوشنبه  23 مرداد 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7374  

محمدجواد محمدی: از سپاهان نمی ترسیم
محمدجواد محمدی، مهاجم پیشین 
هــوادار یکــی از خریدهــای تابســتانی 
ایــن فصــل ذوب آهــن بــود کــه در 
هفتــه اول پــاس گل پیروزی بخــش 
تیــم جدیــدش مقابــل ملــوان را داد. 
ب  نتخــا ا در خصــوص  محمــدی 
ایــن تیــم اصفهانــی می گویــد: »مــن 
دوســت داشــتم در اصفهــان بــازی 
کنم. ذوب آهن تیم ریشه داری است 
و عــلاوه  بــر آن دوســت داشــتم بــا آقا 
محمــد ربیعــی کار کنــم چــون خیلــی 
بازیکن هــا از او تعریــف می کردنــد. 
خداراشــکر توانســتم یــک تصمیــم 
درســت بگیــرم. در حال حاضــر از کار 
کــردن بــا مجموعــه ذوب آهــن لــذت 
می بــرم. مــن هدف هایی بــرای خودم 

داشــتم و همچنیــن بــرای موفقیــت 
تیــم تــلاش می کنــم. زمیــن خیلــی 
خــراب بــود و مــا یکــی، دو هفتــه کار 
می کردیــم کــه چطــور گل بزنیــم و 
دو گلــی کــه زدیــم کار شــده بــود. مــا 
هدف مــان ایــن بــود کــه خــوب بــه 
هــم پــاس بدهیــم ولــی بــا آن شــرایط 
زمیــن 4 تــا پــاس هم نمی شــد به هم 
بدهیــم. چندمــاه پیــش انزلــی بــازی 
کردیــم و از چمــن لــذت بردیــم ولــی 
الان شــوکه شــدیم. مــا هم شــنیدیم 
کــه نقــش جهــان و آزادی هم چمنش 
مناســب نبــوده اســت. بــا ایــن حــال 
بــه نظــرم زمیــن فولادشــهر خیلــی 
خــوب اســت.« مهاجــم ذوب آهــن در 
مــورد دربــی اصفهــان در هفتــه دوم 

این طــور می گوید: »دربی جذابیت ها 
و حساســیت های خــودش را دارد. 
ســپاهان امســال تیــم خوبــی بســته 
و بــرای قهرمانــی می جنگــد. مــا هــم 
یــک تیــم جــوان هســتیم و انگیزه هــا 
و رؤیاپردازی هــای زیــادی داریــم و 
می خواهیــم یــک اتفــاق خــاص رقــم 
بزنیــم. امیــدوارم یــک دربــی زیبــا 
باشــد. مــن بــازی ســپاهان را دیــدم 
ولــی مــا از هیــچ تیمــی در لیــگ برتــر 
نمی ترســیم و اتفاقــاً دوســت داریــم 
بــا تیم هــای بزرگتــر بــازی کنیــم چون 
وقتــی آنهــا را ببرید، بیشــتر به چشــم 
می آید. مــا هدف هایی برای خودمان 
داریــم و مطمئنــم بــازی خیلــی خوبی 
می شــود. ذوب آهــن تیمــی اســت که 

فینــال آســیا بــوده ولــی در چند ســال 
گذشــته در جایــگاه اصلــی خــودش 
قــرار نداشــته اســت. بازیکن هــای 
تیــم همــه جــوان هســتیم و بــا آقــای 
ربیعــی تــلاش می کنیــم ایــن تیــم را 
بــه جایــگاه اصلــی اش برگردانیم.« او 
در مــورد عملکــرد فصل گذشــته اش 
بــل ســپاهان می گویــد: »مــن  مقا
پارســال مقابــل ســپاهان گل زدم 
و پــاس گل دادم. گل زدن خیلــی 
لذت بخش اســت اما تمــام تمرکزم را 
بــرای موفقیت تیم می گذارم و ســعی 
می کنــم چیــزی را کــه ســرمربی از من 
می خواهــد، تمام و کمال انجام دهم. 
وقتی تیم موفق شــود، من هم موفق 

خواهــم بــود.«

کمیتــه انضباطــی هفتــه گذشــته پــس 
از بررســی شــکایت باشــگاه شــهرداری 
همــدان از شــمس آذر قزوین، 3 امتیاز 
دیگــر از شــاگردان ســعید دقیقی کســر 
کرد. ســعید دقیقی همان موقع نسبت 
بــه این اتفــاق واکنش نشــان داد: »این 
اتفــاق از درون تیــم مــا شــکل گرفــت؛ 
بحث جعل یکی از بازیکنان و دوســتان 
مشــترک او و سپس فضایی که باشگاه 
ســایپا مهیــا کــرد و مــا را بــه ســمتی بــرد 
کــه هــر روز هــواداران عزیزمــان، مــردم 
قزوین و تیم ما دچار استرس و ناراحتی 
هســتند. واقعاً شایســته ترین تیم تمام 
ادوار لیــگ یــک تیــم مــا بــوده و تمــام 
رکوردهــا را زدیــم. ایــن شایســته مــردم 
قزویــن نبــود کــه بــه ایــن شــکل وارد 
بحــران شــوند. مــا ســعی کــرده بودیــم 
منفــی3 را مدیریــت کنیم. مــن بازیکن 
ســایپا بــودم و همیشــه از ایــن باشــگاه 
بــه عنــوان یــک باشــگاه فرهنگ مــدار 
و باشــگاهی کــه تــلاش می کنــد اصــول 
جوانمــردی را حفــظ کنــد، نــام می برنــد 

و چهره هــای خیلــی خوبــی در ایــن تیــم 
مطــرح شــدند و مطــرح خواهنــد شــد . 
مــن هــر جــا می بینــم مدیرعامل ســایپا 
در حــال مصاحبــه اســت و مــن هیچ جا 
ایشــان را بــا لبــاس ورزشــی ندیــده ام و 
فکــر نمی کنــم ســابقه ورزشــی آنچنانی 
داشــته باشــد. ایشــان هم برای ما قابل 
احتــرام هســتند، امــا من رزومه ایشــان 
را کــه بررســی می کــردم دیــدم ارتبــاط 
نزدیکــی بــا یکــی از افــراد سیاســی و 
اســتاندار یکی از اســتان ها دارند و حتی 
حــس کــردم به دنبال فضای سیاســی و 
مطرح کردن نام خودشــان در این فضا 
هســتند. خودشــان می دانند مــا چقدر 

شایســته بودیــم.«
امــا هــر چه که بــود شــمس آذر فصل را 
بــا منفــی شــش امتیــاز آغــاز کــرد و حالا 
آنهــا پــس از تســاوی مقابــل اســتقلال 
خوزســتان در هفتــه اول لیــگ برتــر، 
هفتــه دوم را بــا امتیــاز منفــی 5 شــروع 
می کننــد. پــس از ایــن اتفــاق طبــق 
اعــلام محمــد مهــدی اعلایــی، باشــگاه 

همدانی شــکایت خود را از شــمس آذر 
پــس گرفتــه اســت. از طرفی 3 باشــگاه 
چادرملــو، ون پــارس و چــوکا نیــز پیــش 
از اعــلام حکــم اخیــر کمیتــه انضباطــی 
شکایت خود را از قزوینی ها پس گرفته 
بودنــد. باشــگاه شــمس آذر درصــدد 
اســت به زودی اعتراض خود را نســبت 
بــه حکــم کمیتــه انضباطــی بــه کمیتــه 
اســتیناف فدراســیون فوتبــال ارســال 
کنــد. ضمــن اینکه با توجه بــه مختومه 
شــدن پرونــده در کمیتــه انضباطــی، 
بایــد بحث انصــراف شــهرداری همدان 
در کمیتــه اســتیناف پیگیــری شــود 
و مســئولان ایــن باشــگاه و اســتان 
قزویــن امیــدوار هســتند ایــن کمیتــه با 
پذیــرش انصــراف باشــگاه همدانــی، 3 
امتیازی که به تازگی از شمس آذر کسر 
شــده بازگردانــد. محمدمهــدی اعلایــی 
اســتاندار قزویــن هــم بر همین اســاس 
وعــده اش را بــه هــواداران شــمس آذر 
داد: »شــنبه گذشــته نامــه انصــراف 
از شــکایت شــهرداری همــدان گرفتــه 

شــد کــه از اســتاندار و شــهردار همدان 
بابــت پیگیری هــا تشــکر می کنیــم و 
اگــر نهایــی شــود ســه امتیــازی کــه بــه  
دلیــل  شــکایت باشــگاه همدانی کســر 
شــده بــود، بــه حســاب شــمس آذر بــر 
می گــردد.« او حتــی در حاشــیه بازدیــد 
از مراحــل نهایی آماده ســازی ورزشــگاه 
ســردار آزادگان قزویــن جهــت میزبانــی 
در لیــگ برتر به هــواداران اطمینان داد 
کــه بــه زودی آنهــا پذیرای حریفان شــان 
خواهنــد بود: »موضــوع میزبانی قزوین 
در مسابقات لیگ برتر قطعی شده و بر 
اســاس بازدیدهای انجام شــده از سوی 
سازمان لیگ امکان برگزاری مسابقات 
در قزویــن وجــود دارد. بعــد از قطعــی 
شــدن حضور شــمس آذر در مسابقات 
لیــگ برتــر فوتبــال کمیته ای در اســتان 
شــکل گرفت که زیرساخت های لازم را 
تأمیــن کند و علی رغــم محدودیت های 
بودجه ای بخش عمده ای از اقدامات با 
بودجه اســتان تأمین شده است. البته 
متولــی اصلــی بازســازی و آماده ســازی 

ســازمان توسعه و تجهیز اماکن ورزشی 
بــوده اســت کــه بخشــی از تعهــدات را 
انجــام داده و بخــش دیگــر هــم در حال 
انجــام اســت. در بخــش پارکینــگ فضا 
بــرای پــارک خــودرو بــه انــدازه کافــی 
وجــود دارد و شــهرداری باید نســبت به 
مناسب ســازی محیــط اقــدام کنــد کــه 
در ایــن زمینــه هــم هماهنگی های لازم 
انجــام شــده اســت. بــرای کمــک مالــی 
بــه تیــم شــمس آذر کمیتــه ای تشــکیل 
شــده و مذاکراتی هم با چندین شــرکت 
بــا گــردش مالــی بــالا انجام شــده که در 
ایــن زمینــه هــم در آینــده نزدیــک بــه 
نتایج مثبتی خواهیم رســید.« او انتظار 
دارد کــه شــرایط بــرای حضــور بانــوان 
فراهــم شــود: »ورزشــگاه بــر اســاس 
اســتانداردهای موجــود بــرای حضــور 
بانوان مناسب ســازی شده و از سازمان 
لیگ درخواست داریم که مجوز حضور 
بانــوان در ورزشــگاه ســردار آزادگان را 
بــرای همــه بازی هــای تیــم شــمس آذر 

فراهــم کنــد.«

شهرداری همدان شکایتش را پس گرفت

 3 امتیاز کسر شده
»شمس آذر قزویــــن« برمی گردد

 باشگاه شمس آذر 
درصدد است به 

زودی اعتراض خود را 
نسبت به حکم کمیته 

انضباطی به کمیته 
استیناف فدراسیون 

فوتبال ارسال کند. 
ضمن اینکه با توجه 

به مختومه شدن 
پرونده در کمیته 

انضباطی، باید بحث 
انصراف شهرداری 
همدان در کمیته 
استیناف پیگیری 
شود و مسئولان 

این باشگاه و استان 
قزوین امیدوار 

هستند این کمیته 
با پذیرش انصراف 

باشگاه همدانی، 3 
امتیازی که به تازگی 

از شمس آذر کسر 
شده بازگرداند


